

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

銀獎 Silver Award

學校 (小學)

Schools (Primary)



佛教慈敬學校

Buddhist Chi King Primary School

佛教慈敬學校持續實行「健·營·綠」校本計劃，培養學生建立健康及綠色的生活模式。學校更鼓勵學生將社區及家中的「廢物」帶到學校升級再造為有用資源，既可讓學生發揮創意，更可減少產生廢物。

Buddhist Chi King Primary School continuously implements the "Health and Green Campus" Programme to nurture students to build a healthy and green living style. It also encourages students to bring to school "waste" from the community and household for upcycling to useful resources. This does not only help students to use their creativity, but also reduces waste generation.



在學校的午餐菜單中推廣低碳飲食，逢周一採用全素食菜單，並在其餘上課日提供素食選擇。

Promoting low-carbon diet at the School's lunch menu by adopting full vegetarian menu on Mondays and offering vegetarian options for the rest of the school days.



向九龍巴士(一九三三)有限公司申請翻新退役巴士作英文圖書館，支持珍惜資源。

Supporting conservation of resources through applying for a regenerated bus from the Kowloon Motor Bus Company (1933) Limited for conversion into a library for English books.



開設電子教學班別，於課堂中使用平板電腦，取代傳統教科書，以減少印刷需要。

Launching e-learning classes which use iPads instead of traditional textbooks in lessons to reduce demand on printouts.